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              Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bohdanovciach nad Trnavou 

konaného dňa 21. februára 2019. 

_________________________________________________________________________________ 

 

Prítomní poslanci: JUDr. Andrej Adamec, Ivan Bočko, Ing. Tomáš Doboš, Boris Janto, Ing.   

                                Ľubomír  Kvetan, Peter Mračka, Ing., Mgr. Michal Šarvaic, Ing. Ľuboslav  

                                Kumančík. 

Ospravedlnení poslanci: Ing. Ľuboš Dušek. 

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva a schválenie programu rokovania. 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice. 

3. Prehľad plnenia prijatých uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ, interpelácie  

poslancov. 

4. Dodatok č. 1 k Zmluve o zriadení SOcÚ zo dňa 31.12.2018. 

5. Návrh Dodatku č. 1/2019 k VZN obce Bohdanovce nad Trnavou č. 53/2017 o určení výšky  

príspevku zákonného zástupcu dieťaťa na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady 

v školskej jedálni.  

6. Zápisnica Okresnej prokuratúry Trnava o prerokovaní obsahu protokolu o vykonaní  

previerky,  upozornenie a protest prokurátora. 

7. Rozpočtové opatrenie obce Bohdanovce nad Trnavou č. 1/2019. 

8. Diskusia. 

9. Uznesenia. 

10. Záver rokovania. 

  

Ad.1. Starosta obce privítal prítomných poslancov,  hlavnú kontrolórku obce, riaditeľku ZŠ s MŠ 

a hostí. Vysvetlil, že zvolanie OZ mimo harmonogramu bolo z dôvodu potreby prerokovania tém, 

ktoré je treba riešiť formou uznesení a oboznámil ich s programom zasadnutia OZ.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo program zasadnutia uznesením č. 8/2019.  

Ad.2. Do návrhovej komisie boli navrhnutí Ing. Tomáš Doboš a Ing., Mgr. Michal Šarvaic. Návrhová 

komisia bola schválená pomerom hlasov: 6 – za, 0 – proti, 2 – zdržal sa. 

Ako overovatelia zápisnice boli navrhnutí Boris Janto a Ing. Ľuboslav Kumančík. Overovatelia 

zápisnice boli schválení pomerom hlasov: 6 – za, 0 – proti,  2 – zdržal sa. 

Zapisovateľka: Ing. E. Marešová 

Ad.3. Starosta obce sa vrátil k predchádzajúcemu zasadnutiu a skonštatoval, že všetky uznesenia 

vstúpili do platnosti a boli zrealizované alebo sú v štádiu realizácie. Zároveň sa pristavil aj pri 

témach, ktoré vzali poslanci na vedomie a to: 

-  otvorenom liste p. Jozefa Kozoňa, ktorý bol adresovaný starostovi obce – odpoveď na tento 

list bola poskytnutá poslancov na preštudovanie, 

- návrhu Bc. Moniky Kovárovej, v ktorom riešila dodatočné rozmiestnenie smetných košov 

v centre obce – obec zabezpečuje nákup nových 5 ks smetných košov a ďalších 7 ks nádob na 

psie exkrementy, 

- rokovanie s obcou Boleráz ohľadom umiestnenia našich detí v tamojšej ZŠ – prebehlo 

rokovanie s predsedom TT SK, kde problém spomínali viaceré obce,  je dohodnutý termín 
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rokovania za účasti starostov a riaditeliek ZŠ oboch obcí, kde sa táto téma rozpracuje už aj 

s presnými počtami narodených detí. 

Interpelácie nevyužil žiadny s poslancov. 

Ad.4. Starosta obce oboznámil poslancov so zámerom obce Jaslovské Bohunice vystúpiť zo SOcÚ – 

poslanci túto tému riešili  schválením uznesenia č. 9/2019. 

Ad.5. Dodatok č. 1/2019 k  VZN č. 53/2017 bol spomínaný na predchádzajúcom rokovaní poslancov. 

Riaditeľka ZŠ s MŠ Mgr. L. Plaštiaková avizovala aj možnú zmenu, ktorú bude treba riešiť 

v nasledujúcom období. Dodatok č. 1/2019 poslanci schválili uznesením č. 10/2019. 

Ad.6. Okresná prokuratúra požiadala obec o zaslanie materiálov týkajúcich sa zasadnutí OZ za roky 

2017 a 2018. Upozornenie prokurátora a Zápisnicu z Okresnej prokuratúry Trnava vzali poslanci na 

vedomie uznesením č. 11/2019. Obec pochybila schválením uznesenia č. 59/2017 zo dňa 8.12.2017 - 

toto uznesenie poslanci zrušili uznesením č. 12/2019.  

Ad.7. P. Beáta Izakovičová oboznámila poslancov s návrhom Rozpočtového opatrenia obce č. 

1/2019. 

Téma bola uzavretá schválením uznesenia č. 13/2019. 

Pri tejto téme sa poslanci zastavili a diskutovali. Rokovalo sa najmä o: 

- zateplení premŕzajúcej časti telocvične – téma sa odročila na rokovanie komisie výstavby, 

regionálneho rozvoja a ochrany životného prostredia, ktorá celý problém preskúma a informuje OZ 

o ďalších krokoch,  

- prístrešku na zbernom dvore, ktorý bol vybudovaný na ochranu techniky pred nepriaznivým 

počasím, 

- verejnom osvetlení – možnosť poistenia tohto diela. 

Ad.8. Poslanci rozdiskutovali rôzne témy, najmä: 

- osadenie novej autobusovej zastávky – v rámci kompetencií preberá komisia výstavby, 

regionálneho rozvoja a ochrany životného prostredia, 

- zabezpečenie všetkých náležitostí a podkladov, ktoré súvisia s vytvorením označenia 

a pomenovania ulíc v obci, návrh na vytvorenie pracovnej skupiny,  

- funkčnosť závlahového systému v areáli ZŠ,  

- obťažovanie obyvateľov náletmi a hlukom z lietadiel smerujúcich z letiska Boleráz, vzniesla 

Bc. M. Kovárová. 

Ad.9. Všetky uznesenia sa schvaľovali počas rokovania. 

Ad.10. Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť na rokovaní OZ. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bohdanovce nad Trnavou, 21.02.2019. 

Zapísala: Ing. Elena Marešová 

 

 

 


